

## 使用條款及免責聲明

歡迎閣下使用、進入或瀏覽jfoodprog.hk(下稱「本網站」)。當閣下使用、進入、瀏覽以及於本網站登記成為用戶時，表示閣下已同意遵守本網站所訂立的使用條款及免責聲明。

### 服務使用

本網站為用戶提供一個食物援助的服務(下稱「本服務」)。閣下亦明白及同意本服務可能包括本網站發出的一些通訊，例如服務公告及行政信息，而這些通訊是本網站服務的一部份，閣下並不能選擇停止接收。

除非另有其他明文規定，增加或強化目前本服務的任何新功能(包括所推出的新服務)均受到本服務條款之規範。閣下了解也同意，本服務是依「現況」提供，任何用戶通訊或個人化設定之時效、刪除、傳遞錯誤、和未予儲存，本網站均不予負責。本網站保留權利無須事先通知閣下，暫停全部或部分服務以進行維修、保養、更新或其他本網站認為適當的工作。閣下必須自行取得本服務，而與此有關的第三方費用，例如互聯網供應商或按時收費。此外，閣下必須提供取得服務所需之一切必要裝備及為此負責。

為了能使用本服務，閣下必須同意以下事項：

於本網站用戶登記表所提供的登記資料，必須真確無訛，明白及同意故意或明知作出虛假陳述、虛報或隱瞞任何資料以騙取食物援助，將導致閣下及家庭成員喪失接受服務資格，而有關機構亦保留一切追究權利。閣下亦明白及同意所提供資料只供有關機構作申請短期食物援助或作此項計劃審查之用。如有需要，可安排家訪、向機構(如：賽馬會慈善信託基金、指定審查機構)，披露閣下及家人的個人資料紀錄。

不時維持及更新所有遞交予本網站的資料，使其保持正確、精確、最新及完整。若閣下提供任何錯誤、不實、過時、不完整或有誤導成分的資料，或者本網站有合理的理由懷疑前開資料為錯誤、不實、過時、不完整或有誤導成分的資料，本網站有權暫停或終止閣下的帳號，並拒絕閣下於現在和未來使用本網站所提供的全部或部分服務。

閣下須將閣下於本網站登記資料保密，並負責其安全。閣下同意如閣下的資料在未獲閣下授權的情況下遭他人使用或存取，閣下會立刻通知本網站。本網站將採取所有其認為適當的行動，以確保本網站的安全及完整，該等行動包括但不限於監察及記錄互聯網活動及網絡位址、核實用戶資料、追查及追溯資料流向。

### 隱私政策

請以下連結細閱我們的隱私政策

[https://jcfoodprog.hk/uploads/privacy\\_policy\\_v3.pdf](https://jcfoodprog.hk/uploads/privacy_policy_v3.pdf)

## 知識產權

閣下同意遵守中華人民共和國香港特別行政區（「香港特別行政區」）的所有知識產權法（「知識產權法」）。

閣下同意不會進行任何違反知識產權法或侵害本網站內任何資料的知識產權及 / 或其他專有權利或導致其受侵害的活動，閣下亦同意不會將本網站的任何部分連接至任何可能會進行上述侵權活動的網站。該等侵權活動包括：

侵犯任何方的版權、商標、專利或其他知識產權或專有權利（「知識產權」）；

違反任何保護知識產權的措施，包括改序號或登記號碼，或使用駭客工具；

在未經他人授權或同意下，以任何方式抄錄、套取或利用他人網頁的內容；

提供盜版檔案或該等檔案的連結。

倘發現用戶進行侵犯知識產權的活動，本網站有權在不發出通告，且無須向閣下承擔法律責任及追索權的情況下：

移除任何其認為就知識產權法、知識產權而言屬侵權或在其他方面違反條款的帖子、內容或資料；

終止用戶的相關登記或戶口，並考慮採取適當的法律行動。

## 免責聲明

本網站已盡力確保本網站上的資料準確無誤，但本網站並不對該等資料的準確性作出任何明示或隱含的保證。

為方便本網站使用者查閱其他資訊，本網站或會提供或協助提供超連結至外界網站。提供或協助提供該等超連結網站，並不構成本網站就贊同或不反對該等網站的內容作出任何明示或隱含的聲明、陳述或保證。對任何因使用或不當使用或依據通過本網站傳遞或提供的外界網站的內容而引致或所涉及的損失、毀壞或損害，本網站概不承擔任何法律責任。

本網站沒有贊同或認可外界網站所載的資料或有關連的資料。對於與本網站上關連的任何因由所引致的任何損失或損害，本網站概不負責。本網站有絕對酌情權隨時刪除、暫時停載或編輯本網站上的各項資料而無須給予任何理由。本網站使用者須負責自行評估本網站所載的各項資料或與本網站有關連的各項資料，並應在根據該等資料行事前，徵詢獨立意見。



當你瀏覽及使用本網站時，即表示你已無條件地接受上述所載的免責條款以及本網站不時對上述條款所作出的修訂，而作出這些修訂無須預先通知你。請定期瀏覽此網頁查詢最新的內容。

## Terms of Service and Disclaimer

You are welcome to use, enter and browse [jfoodprog.hk](http://jfoodprog.hk) ("this Website"). When you use, enter, browse this Website and register as a user of this Website, this means you have agreed the terms and condition, with disclaimer, of this Website.

### Description of Services

This Website provides the services of an food assistance programme ("the services") for the users. You understand and agree that the services consist of delivering some messages by this Website, for example, announcement relevant to the services and administrative message regarding the projects, those correspondences are part of the services which cannot be disabled.

Unless there are explicitly other statements, any new functions and enhancements for the services (including any new services) are covered by the terms and condition of the services. This Website reserves the rights to suspend all or part of the services for maintenance and repair, system update and any other tasks this Website thinks appropriate, without needing to give prior notice. You understand and agree that the services are delivered on an "as is" basis, that is, this Website is not responsible for issues such as the user-side communication, settings of personalization, data deletion, error on message delivery and data not saved, etc. You have to acquire the services at your own costs, including the costs related to any third party provider, such as the fee of Internet access or any charges per usage duration. Besides, you have to provide and be responsible for all the devices and equipment which are necessary for acquiring the services.

In order to use the services, you have to consent to the following terms:

The information provided during user registration in this Website is correct, accurate, up-to-date and complete. Any deliberately or knowingly making false statements, misrepresentation or concealment of any information in order to obtain food assistance by deception will lead to the disqualification of receiving the service for the applicants and the relevant organizations reserve all rights to take further actions. The information provided will only be used for the application of short-term food assistance and the assessment of this programme by the relevant organizations. If necessary, the organizations can arrange home visits and disclose your personal data and those of your family members to other organizations (e.g. The Hong Kong Jockey Club Charities Trust and other designated audit agencies).

You have to maintain and update the information given during user registration from time to time, in order to ensure the correctness, accuracy and completeness of the information. If you provide any incorrect, false, biased, incomplete and misleading information, or we reasonably suspect that your provided information is incorrect, false, biased, incomplete and misleading, we reserve the right to suspend or terminate your user account, and reject you to use all or part of the services for the time being and in the future.



You shall keep all information related to your registration at this Website strictly confidential and be responsible for their security. You agree to inform us immediately if such information has been used or accessed without your authorization. We reserve the right to take all actions in securing the safety and integrity of this Website as we deem appropriate, including without limitation monitoring, recording internet activities, internet protocol addresses, verifying user information, tracing and tracking information flow.

## Privacy Policy

Click the link below to read our privacy policy

[https://jcfoodprog.hk/uploads/privacy\\_policy\\_v3.pdf](https://jcfoodprog.hk/uploads/privacy_policy_v3.pdf)

## Intellectual Property

You agree to comply with all intellectual property laws (the "IP Laws") of the Hong Kong Special Administrative Region of the People's Republic of China (the "HKSAR").

You agree not to conduct any activity not in compliance with the IP Laws, or infringe or cause to be infringed any intellectual property right and/or other proprietary right of any material on this Website, and you agree not to link any part of the this Website to any website which may conduct such infringing activities. Such infringing activities include, for instance:

Infringement of copyrights, trademarks, patents or other intellectual or proprietary rights of any party (the "IP Rights");

Breach of any security measure for protection of IP Rights, including falsifying serial numbers or registration codes or use of hackers' tools;

Copy, reproduce or exploit in any way contents of websites without prior authorization or consent;

Supply pirated files or links to such files.

If a User is found conducting activities infringing IP Rights, we may without liability or recourse to you, with or without notice:

Remove any posting, content or material which we consider infringing, in relation to the IP Laws, IP Rights or otherwise, or in breach of the Terms;

Terminate the relevant registration or account of the User and may consider taking appropriate legal actions.



## Disclaimer

The information provided by this Website is for general reference only. Whilst this Website endeavors to ensure the accuracy of the information, no express or implied warranty is given by this Website as to the accuracy of the information.

To facilitate users to access the information, this Website may provide or assist in providing links to external websites through its pages. Provision of, or assistance in providing these links gives rise to no statement, representation or warranty, express or implied, that this Website agrees or does not disagree with the contents of such external sites. This Website will not have or accept any liability, obligation or responsibility whatsoever by any loss, destruction or damage, however arising from or in respect of any use or misuse of or reliance on the contents of any such external websites delivered on or via this Website.

This Website expressly states that it has not approved nor endorsed the information contained in or in connection with the Websites. This Website does not accept any responsibilities for any loss or damage whatsoever arising from any cause whatsoever in connection with the Website. This Website is entitled to delete, suspend or edit all information on this Website at any time at its absolute discretion without giving any reason. Users are responsible for making their own assessments of all information contained in or in connection with the Website and are advised to obtain independent advice before acting on it.

By using this Website, you agree to accept unconditionally the terms of this Disclaimer and as they may be revised and/or amended from time to time by this Website without prior notice to you. Please check this page regularly for any revisions and/or amendments which may be made.